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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, Miniszterelnöki Kabinetirodát vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miből vásárolja meg a Pro-M Professzionális 
Mobilrádió Zártkörűen Működő Részvénytársaság az MIS Omega Mobilhálózat Korlátolt 
Felelősségű Társaság törzsbetétének 100 százalékát megtestesítő üzletrészt 68 milliárd 
forintért?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
A 4iG Nyrt. 2023. Június 30-án tájékoztatta a tőkepiaci szereplőket, hogy az állami tulajdonban
lévő Pro-M Zrt. megvásárolja az Antenna Hungária Zrt. tulajdonában lévő MIS Omega Kft. 100 %-
os üzletrészét 68 milliárd forintért.  A Pro-M Zrt. a Tranzakció részeként a vételárat 2024. július
31.-ig három részletben fizeti meg.  A Pro-M Zrt. 2022. évi éves beszámolója alapján a társaság
pénzeszközeinek értéke 2022. december 31-én 7,5 milliárd forint volt, a 2022. évi adatok alapján a
társaságnak nincsen ilyen mértékű likvid eszköze. A Magyar Állam egészen hihetetlen összeget költ
az  üzletrész  megvásárlására,  miközben  minden  más  kiadás  teljesítését  pénzhiányra  való
hivatkozással elutasít.
 
A fentiek alapján kérdezem miniszter urat:
 
1.  A  Pro-M  Zrt.  miért  nem  tájékoztatta  a  közvéleményt,  a  magyar  embereket  az  üzletrész
vásárlásáról?
2. Milyen forrásból történik meg az üzletrész ellenértékének megfizetése?
3. Amennyiben a költségvetés biztosít erre fedezetet, akkor az a költségvetés melyik sorában került
betervezésre?
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